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Närvarande:  

Kommundelsrådet: Kjell-Egon Strandh, Kjell-Åke Nottemark och Stefan 

Josefson. 

Vetlanda kommun: Planarkitekterna Martin Karlsson och Alida Ottosson. 

 

1. Ordföranden Kjell-Egon Strandh hälsade välkommen och öppnade 

sammanträdet. Dagens sammanträde skall handla om Vetlanda kommuns 

nya översiktsplan och vår plats i den. 

 

2. Kjell-Egon Strandh berättar om Bäckaby kommundelsråds område som 

omfattar socknarna Fröderyd, Bäckaby och Ramkvilla. 

 

3. Martin Karlsson och Alida Ottosson berättar om hur arbetet med 

översiktsplanen skall göras, och vad en översiktsplan är, och vad 

kommundelsråden kan göra. Ju tidigare man är i processen desto större 

möjlighet finns det att påverka. 

De har ett antal frågeställningar som de vill att vi svarar på senast i mars 

2020. 

 

4. Vi diskuterar frågorna och hur vi skall arbeta med dem. 

Kommundelsrådet beslutar att bjuda in styrelserna från Fröderyds 

hembygdsförening, Bäckaby Hembygds och sockenförening och 

Ramkvilla sockenråd till ett möte i mitten av januari nästa år, och 

gemensamt svara på frågorna. 

 

 

 

 
 

Kjell-Egon Strandh 

ordförande 


